

## TWU Health and Safety

June 28, 2006

News Category: safety

## Heat Stress Warning

TWU office advises members to pay particular attention to the local weather and UV updates. Precautions should be taken when entering any switch office due to the possibility of excessive temperatures. Ensure that there is proper ventilation. If you are working outside, please ensure that you have adequate sun screen protection and water supply. In addition, members should exercise caution when leaving an air conditioned vehicle. The radical change in temperature can cause a person to faint. Take time to adjust to the change.

## Message relatif à la santé

Le bureau du STT conseille à ses membres de prêter une attention particulière à la météo locale et aux bulletins UV. Des précautions doivent être prises lorsque vous entrez dans un centre de commutation en raison de la possibilité de chaleur excessive. Assurez-vous qu'il y a une bonne ventilation. Si vous travaillez dehors, n'oubliez pas d'appliquer une protection solaire adéquate et d'avoir une réserve d'eau suffisante. De plus, les membres doivent faire preuve de prudence lorsqu'ils quittent un véhicule climatisé. Le changement brusque de température peut causer des évanouissements. Prenez le temps de vous adapter au changement.